
 

Brukerråd 13.11.18 

Tilstede:Ina Hjelmervik(FAU-leder), ,Tonje Løseth Trøen(teamleder/kontaktlærer) og 
Astrid Rekstad Hernæs(rektor) 
Fravær:Nina Bäcklund(representant FAU) 
Referent: Astrid 

1.Temakveld våren 2019: 

- Barnevakten.no - Ina sjekker pris 

- Dele utgifter skole-FAU 

- Mars/april 

 

2.Evaluering Nato-øvelse 

- elevene var godt forberedt 

- Informasjon fungerte mellom skole-hjem 

 

3.Kantine-meny 

- foreldrene lager grove ostehorn 

- skolen lager Rye smoothie og grove sveler 

- I tillegg ønsker Elevrådet jordbærmelk, sjokolademelk og God Morgen yoghurt 

 

4.Skolemelk skoleåret 2019/20 

- FAU drøfter alternativer for neste skoleår 

- dagens ordning krever mye organisering for skolen, da det er mange valgmuligheter og 

mange elever har forskjellig drikke fra dag til dag 

 

5. Saker fra FAU: ønsker egen epostadresse, informasjon om søknader 

- rektor sjekker om det kan ordnes med TK mail FAU 

- Søknader: gapahuken, benker på skolegården(Byneset felles legat) 

- FAU sjekker ut hvor skaterampen kan oppbevares i vinter 

 

6.Div. 

- Hva går pengene til fra kantine?Mellomtrinnet: Pirbadet og småtrinnet: kino 

- Trinnkontakter: fysisk perm til alle  - forslag til aktiviteter og punkter på forventninger til 

trinnkontaktene  

- VIPPS -FAU 


